
Protokół Nr 35/10 

z posiedzenia komisji gospodarki mienia komunalnego i budŜetu 
dnia 25 stycznia 2010 r.

odbytego  w sali konferencyjnej urzędu nr 201 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 8 00

Zakończenie posiedzenia godz. 1050

Posiedzenie komisji  otworzył  i  prowadził  Przewodniczący Komisji  Daniel Wilk ,  który powitał
wszystkich obecnych na posiedzeniu .
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiąca załącznik do
niniejszego protokołu oraz wójt gminy , zastępca i w części dotyczącej spraw finansowych skarbnik
gminy .
Na podstawie  listy obecności  przewodniczący komisji  stwierdził  quorum przy którym komisja
mogła obradować i podejmować prawomocne opinie i decyzje .
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie , otrzymując materiały . 
Porządek obrad posiedzenia , komisja przyjęła jednogłośnie w brzmieniu jak niŜej .
1.Zatwierdzenie porządku obrad 
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję,która odbędzie się w dniu 29 stycznia 2010 r.   
4.Informacja Wójta Gminy na temat gospodarki gruntami i nieruchomościami, oraz 
   utrzymaniu gminnych obiektów i urządzeń uŜyteczności publicznej w 2009 roku 
   Opinia komisji na sesję  
5.Sprawy róŜne 
6.Zamknięcie posiedzenia komisji
Ad.1
Jak wyŜej .
Ad.2
Protokół  Nr  34/09  z  poprzedniego  posiedzenia  komisji  został  przyjęty  jednogłośnie  bez
odczytywania .
Ad.3
Przewodniczący  komisji  odczytał  projekty  uchwał  przygotowane   pod  obrady  najbliŜszej  sesji  ,
komisje je przeanalizowała i przedyskutowała , wysłuchała wyjaśnień , a następnie wydała opinię jak niŜej : 
- projekt uchwały Nr XXXIV/268/10  w sprawie wyraŜenia zgody do zawarcia umowy dzierŜawy
na okres dłuŜszy niŜ 3 lata i wyraŜenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargu na  dzierŜawę
– komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ,
- projekt uchwały Nr XXXIV/269/10  w sprawie wyraŜenia zgody do zawarcia umowy dzierŜawy
na okres dłuŜszy niŜ 3 lata i wyraŜenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargu na dzierŜawę
– komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ,
-  projekt  uchwały  Nr  XXXIV/270/10  w sprawie  zatwierdzenia  „  Planu Odnowy Miejscowości
Grabowo „ gmina Stargard Szczeciński 
Wójt  Gminy poinformował  ,Ŝe plan odnowy został  uchwalony przez mieszkańców na zebraniu
wiejskich i są w nim zawarte wizje rozwoju sołectwa. Odnosząc się do programu , a konkretnie do
zadania zapisanego jako punkt 1 priorytetu II tj. „ Kompleksowy remont starej sali gimnastycznej i
umiejscowienia  w  niej  siłowni  wiejskiej  oraz  połączonej  z  kawiarenką  internetową
.zagospodarowanie terenu przyległego ( Plac zabaw , wymiana nawierzchni boiska )” wójt  zapytał
się   czy jest potrzeba takiej inwestycji skoro ta miejscowość posiada nowo wybudowaną świetlicę i
tutaj  wójt   wyraził   swoją  opinię.  Z placów znajdujących  się  przy szkole przeznaczonych pod
zajęcia sportowe sołectwo  moŜe korzystać.
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Przewodniczący komisji  zapytał   czy ten budynek  w budŜecie  gminy na rok 2010  nie został
zapisany do sprzedaŜy i zaznaczył m.in. ,Ŝe prowadzenie np. siłowni to wiąŜe się  z zatrudnieniem
dodatkowej osoby .
Zastępca  wójta  wyjaśnił  ,Ŝe   zgodnie  z   budŜetem  gminy  na  rok  2010   budynek  ten  jest
przeznaczony  do sprzedaŜy .
Podczas dyskusji komisja stwierdziła m.in.  ,Ŝe jest to zapis nie zgody z budŜetem, bo budynek jest
przeznaczony do sprzedaŜy  i jednogłośnie wydała następującą  opinię , a mianowicie :
Komisja opiniując projekt uchwały zauwaŜyła niezgodność zapisu  z uchwałą budŜetową  i dlatego
proponuje  wykreślić z „Planu Odnowy Miejscowości Grabowo „ z rozdziału V priorytetu II pkt 1
poniewaŜ  jest   sprzeczny  z  ustaleniami  budŜetu  na  2010   zgodnie  z  którym  wymieniona
nieruchomość została przeznaczona do sprzedaŜy .      
-projekt uchwały Nr XXXIV/271/10  w sprawie zmiany Uchwały Nr XXXIII/263/09 Rady Gminy
Stargard Szczeciński z dnia 29 grudnia 2009 roku .
Odnosząc się do uchwały w sprawie nadania nazw ulicom przewodniczący komisji  Daniel Wilk
przedstawił swoją sugestię i tak  do główniej drogi w przypadku dróg bocznych nadawałoby się
numery porządkowe , a nie tworzyło się nowe nazwy ulic. 
Kolejno radny zapytał  jak przedstawia się dalsza procedura jeŜeli chodzi o wymianę dokumentów i
tutaj wójt wyjaśnił ,Ŝe w pierwszej kolejności muszą być nadane nowe numery.
Komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały .  
- projekt uchwały Nr XXXIV/272/10 i Nr XXXIV/273/10  w sprawie uchwalenia przeprowadzenia
konsultacji
Wójt  Gminy  poinformował  ,iŜ  mieszkańcy  nie  chcieli  się  zgodzić  z  decyzją  Komisji  Nazw
Miejscowości i Obiektów Fizjograficznych , która to negatywnie zaopiniowała wcześniej złoŜony
wniosek  w  sprawie  zmiany  nazw  miejscowości  .Odbyło  się  zebranie  wiejskie  i  na  prośbę
mieszkańców  powtórnie  występujemy  z  propozycją  zmiany  nazw  ,  rozbudowując  bardziej
uzasadnienie .  
Komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała w/w projekty uchwał .  
- projekt uchwały Nr XXXIV/274/10 w sprawie ustalenia stawek opłaty targowej na terenie Gminy
oraz sposobu jej poboru 
Wójt  Gminy  –  powiedział  ,Ŝe  w  tej  sprawie  musiał  zweryfikować  swój  pogląd  i  zgodnie  z
zaleceniem pokontrolnym Regionalnej Izby Obrachunkowej musi obowiązywać taka uchwała .
Przewodniczący komisji Daniel Wilk odnosząc się do inkasentów wymienionych w załączniku do
projektu  uchwały  ustanowionych  z  imienia  i  nazwiska zaproponował  ,aby  w  przypadkach
losowych kiedy wskazana osoba nie będzie mogła  wypełnić swojej funkcji inkasenta, zrobiła to
osoba wskazana przez  Wójta  Gminy,  moŜe to  być  np.  pracownik  gminy  .  JeŜeli  przepisy nie
zabraniają moŜna by  wprowadzić taki zapis .
Wójt Gminy odpowiedział ,Ŝe tą propozycję przeanalizuje pod względem prawnym .
Z wykazu sołtysów ustanowionych jako inkasentów wykreślono z pozycji  7 sołtysa Pana Józefa
Grzegorzewskiego, poniewaŜ złoŜył rezygnację z funkcji sołtysa .  
Komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.    
-  projekt   uchwały Nr  XXXIV/275/10   w sprawie  zaciągnięcia  kredytu  bankowego  – komisja
jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 
- projekt  uchwały Nr XXXIV/276/10  w sprawie zwołania zebrania wiejskiego 
Wójt Gminy – poinformował ,Ŝe wpłynęła rezygnacja z funkcji sołtysa Pana 
Grzegorzewskiego i stąd projekt uchwały . Wójt równieŜ powiedział parę słów na temat sytuacji
mieszkaniowej Pana Józefa Grzegorzewskiego, iŜ sam wskazał adres  przeprowadzki  . 
Ad.4
Komisja dokładnie przeanalizowała informację na temat gospodarki gruntami i nieruchomościami
w 2009 r.  i  informację  dotyczącą  utrzymania  gminnych obiektów uŜyteczności  publicznej  .  W
trakcie omawiania informacji na bieŜąco wyjaśnione zostały wszystkie pytania i uwagi  . 
Komisja jednogłośnie przyjęła następującą opinię , a mianowicie:
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Komisja  Gospodarki  Mienia  Komunalnego  i  BudŜetu  przyjęła  informacj ę  na  temat
gospodarki gruntami i nieruchomościami w 2009 r. oraz informację o utrzymaniu gminnych
obiektów uŜyteczności publicznej .
Ad.5 
Radny  Zakrzewski  Wiesław  –  poruszył  temat  dotyczący  zatrudnienia  osoby  do  prowadzenia
szkoleń grup sportowych jak np. formacji piłki ręcznej czy siatkówki  na boisku Orlika .
Dyskutowano na temat w jaki sposób moŜna  wynająć  boiska na „Orliku” oraz o prowadzeniu
treningów przez odpowiednie osoby . 
Przewodniczący  komisji  w  związku  ze  zgłaszanymi   usterkami  do  wybudowanej  szatni w
Grzędzicach zapytał  o długość okresu gwarancji jaki jeszcze obowiązuje odnośnie tego budynku.
Kolejno poruszył  temat stawiania wiat  dla zawodników przy boiskach sportowych i  ogradzanie
tychŜe boisk   .
Wójt Gminy – odpowiedział ,Ŝe okres ten wynosi około półtora roku i zgodnie z budŜetem będą
stawiane wiaty i grodzenie boisk na takiej zasadzie  jak w Tychowie i Pęzinie .
Radna Gabriela Czwertlik zapytała  o remont świetlicy w Strachocinie .
Poruszyła  równieŜ  temat  dotyczący  wypłaty  świadczeń  dla  dwóch  mieszkanek  Sułkowa ,  aby
przyspieszyć wypłatę na konto . 
Wójt Gminy – wyjaśnił ,Ŝe prace były wstrzymane , bo w między czasie firma zgłosiła dodatkowy
zakres prac i na to wyraził zgodę. Podjęto decyzję aby zmienić projekt i zgodnie z oczekiwaniami
mieszkańców ma powstać  większa sala główna .  Projekt pierwotny zakładał  pomieszczenie dla
sklepu i dlatego teraz będzie przeprojektowany.
Odbyło się spotkanie w tej sprawie i w dniu dzisiejszym ma wpłynąć kosztorys .
Radna GraŜyna  Gajewska – zapytała   o  realizację  zadań  zapisanych  w funduszu sołeckim ,  a
chodziło o zakup  stolików i krzeseł do świetlicy w Pęzinie .
Poinformowała równieŜ ,Ŝe z pomieszczenia przy świetlicy został ukradziony węgiel na ogrzewanie
tejŜe świetlicy .
Wójt  Gminy – odnosząc się  do sprawy funduszu sołeckiego wyjaśnił  ,Ŝe zgodnie z przepisami
ustawy to gmina będzie płaciła , a sołtysi powinni sami dokonać wyboru towaru .Sprawę kradzieŜy
węgla- naleŜało zgłosić na policję .
Przewodniczący komisji zgłosił następujące sprawy dotyczące Grzędzic , a mianowicie :
- podjazd dla wózków do świetlicy ,
- sprawa wiaty przystankowej przy szkole ,   
- przejęcie drogi od starostwa. 
Wójt Gminy – odpowiadając zaproponował  ,Ŝe wykonanie furtki w ogrodzeniu z drugiej strony
świetlicy teŜ  sprawę  rozwiąŜe . Odnośnie dróg to wójt  poinformował ,Ŝe ma być  przygotowana
przez powiat  kompleksowa informacja dotycząca przejęcia i oddania dróg  i tutaj wójt
wymienił ,które drogi gmina chciałaby przekazać do powiatu.
Ad.6
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Daniel Wilk podziękował za
udział i zamknął posiedzenie komisji .

Protokołowała:                                                                            Przewodniczący Komisji
Z. Stoczkowska                                                                                   Daniel Wilk 
Data sporządzenia :                                                                      Data podpisania : 
2010.01.25                                                                                    …....…................ 
 


